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II Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 06 grudnia 2006r. 

 
 
Przewodnicz�cy Rady Gminy Jan Piskor dokonał otwarcia II Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
Przywitał  radnych i zaproszonych go�ci.  
Ad.1 
Przewodnicz�cy Rady stwierdził prawomocno�� obrad , gdy� na 15 radnych w sesji 
uczestniczy 14 radnych / nieobecny Krajewski Zenon/i przedstawił porz�dek obrad przesłany 
radnym. 
M.Gerke wyst�piła do radnych o wprowadzenie do porz�dku obrad sesji podj�cie uchwały w 
sprawie obni�enia ceny skupu �yta dla celów podatku rolnego, gdy� planowana sesja 
14.12.2006r. mo�e spowodowa�, �e nie zd��ymy opublikowa� w/w uchwały w dzienniku 
urz�dowym aby mogła wej��  w �ycie 1.01.2007r. Termin ten uległby przesuni�ciu równie� 
ze wzgl�du na to, i� Regionalna Izba Obrachunkowa ��da przesłania uchwały ,celem 
zaopiniowania przed oddaniem do druku. Dlatego zaistniała sytuacja aby dzisiaj podj�� 
uchwał�. Podała, i� wójt proponuje nie podwy�sza� stawek pozostałych podatków,-od 
�rodków transportowych, opłaty targowej,podatku od nieruchomo�ci, podatku od posiadania 
psów .Proponuje podj�cie uchwały w punkcie 4 porz�dku obrad. 
Skarbnik poinformowała, �e wpłyn�ły decyzje przyznaj�ce dotacje dla GOPS , zmiany w 
bud�etach szkół wpłyn�ły na konieczno�� dokonania zmian w bud�ecie gminy. W zwi�zku z 
tym wnioskuje o wprowadzenie do porz�dku obrad  podj�cie uchwały w sprawie zmiany 
bud�etu gminy  na 2006r.  po punkcie 7 porz�dku obrad. 
Radny M. Zdankiewicz proponuje ustalenie diet dla radnych po punkcie 7 porz�dku obrad. 
Radni przegłosowali jednogło�nie nast�puj�cy porz�dek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
2. �lubowanie wójta. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Podj�cie uchwały  w sprawie obni�enia ceny skupu �yta dla celów podatku rolnego. 
5. Podj�cie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  V/26/2003 Rady Gminy Sadlinki z 

dnia 18 marca 2003 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Sadlinki. 
6. Podj�cie uchwały w sprawie powołania składów osobowych komisji Rady Gminy 

Sadlinki. 
7. Podj�cie uchwały w sprawie miesi�cznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki. 
8. Podj�cie uchwały w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006r. 
9. Ustalenie diet dla radnych. 
10. Przyj�cie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zamkni�cie obrad Sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 2 
Przed przyst�pieniem do zło�enia �lubowania wójta wszyscy powstali . Wójt El�bieta 
Krajewska zło�yła �lubowanie nast�puj�cej tre�ci: „Obejmuj�c urz�d wójta, uroczy�cie 
�lubuj�, �e dochowam wierno�ci prawu, a powierzony mi urz�d sprawowa� b�d� tylko dla 
dobra publicznego i pomy�lno�ci mieszka�ców gminy. Tak mi dopomó� Bóg”. 
Przewodnicz�cy Rady zło�ył �yczenia i wr�czył Pani El�biecie Krajewskiej wi�zank� 
kwiatów . 
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Pani Wójt El�bieta Krajewska podzi�kowała lokalnej społeczno�ci za du�e poparcie, a 
uzyskuj�c taki wynik jest du�a satysfakcja, ale stawia sobie du�� poprzeczk�. Wie, �e 
oczekiwania s� du�e, ale nie jest mo�liwe aby wszystkie zrealizowa�. Chciałaby inaczej 
realizowa� inwestycje. Podkre�liła, �e zale�y jej na współpracy i zrozumieniu Rady. 
Gmina jest rzecz� najwa�niejsz�, jest du�a satysfakcja i ogromna odpowiedzialno��. 
Ad.3 
Radna I.Koralewska zwróciła si� do Rady o przegłosowanie wniosku zgłoszonego na  
poprzedniej sesji aby sesje odbywały  si� po południu. Prosi tylko o przegłosowanie. 
Zapytała o mo�liwo�� uczestnictwa młodzie�y szkolnej w obradach sesji? Czy nale�y to 
uzgodni� z p.przewodnicz�cym, czy p.wójt? Radna stwierdziła, �e dopiero si� uczy i nie 
wie czy w projekcie bud�etu jest uj�ta budowa placu zabaw /obok przedszkola/ w 2007r. 
S.Januszewski nawi�zał do opracowanego projektu na budow� wodoci�gu w 
Bronisławowie i zapytał dlaczego nie ma zaplanowanej inwestycji budowy w projekcie 
bud�etu na 2007r?  
Wyst�pił  aby zmusi� zarz�dc� drogi Sadlinki-Bronisławowo do modernizacji tej drogi, 
S.Surma poinformował, i� spotkał si� z mieszka�cami Białek, którzy zgłaszaj� uwagi, �e 
nie ma o�wietlenia, ani dobrych dróg. Planuje zaprosi� na kolejne spotkanie z 
mieszka�cami p.wójt, przewodnicz�cego i p.sołtys. Zwrócił si� do Komendanta Policji w 
Sadlinkach o prowadzenie patroli  w Białkach chocia�  2 razy w miesi�cu. 
M.Tumiłowicz poinformował, i� dwukrotne monity skierowane do p.Szczerby w sprawie 
złego funkcjonowania lamp nie dały rezultatu. Lampy nadal zapalaj� si� o 
godz.6oo,powinny o 5oo. Składa wniosek o konserwacj� lamp przez prywatnego 
przedsi�biorc�, a nie ZE. 
W.Wi�niewski przypomniał, i� na zako�czenie kadencji 1998-2002 składał interpelacj� w 
sprawie wyci�cia zakrzaczenia przy drodze obok boiska do sklepu w Olszanicy. Do tej 
pory tego nie zrobiono. 
Nast�pna droga powiatowa. 
B.Filar –sprawa o�wietlenia Grabowa ,zapytał czy jest uj�te w planie postawienie 5-6 
lamp. Jest to niewielka kwota, s� załatwione słupy. 
J.Piskor odczytał pismo skierowane do Przewodnicz�cego Rady Gminy o powstaniu 
klubu OPS w dniu 05.12.2006r., w którego skład weszli radni: S.Januszewski, 
M.Paliwoda,I.Koralewska. 
Ad.4 
Wójt poinformowała, i� na dzie� 12.12.2006r. planowana była sesja na temat uchwalenia 
stawek podatkowych, jednak było zagro�enie �e uchwała w sprawie obni�enia ceny �yta 
nie zostanie opublikowania w m-cu grudniu i nie wejdzie w �ycie z dniem 1 stycznia 
2006r. Przedstawiła stawki pozostałych podatków , które obowi�zuj� i które jej zdaniem 
nie musz� by� podwy�szane.  Podatek rolny nie jest znacznym obci��eniem dla rolników. 
Nie ma podstaw aby nie pobiera� podatku od posiadania psów, nie b�dziemy podwy�sza�. 
Opłaty targowej równie�, nie jest najgorzej, jak równie� podatku od �rodków 
transportowych. Radni nie wnie�li uwag do stawek podatków obowi�zuj�cych i nie 
opowiedzieli si� za podwy�szaniem w/w podatków. 
Podatek rolny, którego podstawa zmieniała si� od 2004r. Proponuje obni�y� o 15% cen� 
skupu �yta do 32,-zł za 1 q. Zawsze jest grupa rolników, która wyst�puje o umorzenie. 
Prosi o przegłosowanie uchwały. 
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P.�yła uwa�a, �e na wzrost ceny skupu �yta miały zbo�a paszowe. To cena wysoka, mo�e 
wrócimy kiedy� do ceny zeszłorocznej? 
W.Wi�niewski-odno�nie podatku rolnego �rednia jest najni�sza. Wielkiej ró�nicy nie ma. 
Podatek to cz��� kosztów, s� inne obci��enia. Podatek to dochód dla gminy. 
E.Gadacz uwa�a, �e na ceny nie mamy wpływu, podatki te� musz� by� na przeci�tnym 
poziomie. Rolnicy najbardziej odczuwaj� koszty paliwa. 
Przewodnicz�cy Rady Jan Piskor odczytał uchwał� Nr II/5/2006 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 6 grudnia 2006r. w sprawie obni�enia ceny skupu �yta dla celów podatku rolnego. 
Za podj�ciem uchwały radni głosowali jednogło�nie. 
Ad.5 
Sekretarz Gminy M.Gerke wyja�niła, �e zmiany w statucie okre�lone w uchwale dotycz� 
§ 16 statutu mówi�cego o liczbie komisji stałych, gdy� radni na poprzedniej sesji ustalili 
liczb� komisji z 5 na 6. Dlatego te� zmiany te nale�ało okre�li� w statucie. 
Przewodnicz�cy Rady odczytał uchwał� Nr II/6/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 06 
grudnia 2006 roku o zmianie uchwały Nr V/26/2003 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Sadlinki. 
Za podj�ciem uchwały radni głosowali jednogło�nie. 
Ad.6 
Przewodnicz�cy Rady poinformował o li�cie radnych, którzy wpisali si� do 
poszczególnych komisji i odczytał imienne składy komisji. Celem uzupełnienia listy 
zarz�dził 10-minutow� przerw�. 
W.Wi�niewski proponuje aby przewodnicz�cy nie wchodził w skład komisji, gdy� ma 
obowi�zki i czy b�dzie miał czas na inne prace? 
Ze wzgl�du na liczb� komisji /6/, proponuje składy 5-osobowe. Oprócz 
przewodnicz�cego,  ka�dy radny byłby najmniej w 2 komisjach. Np.je�li b�d� zwołane 3 
komisje w jednym dniu, to jak radni wszystko pogodz�? 
M.Zdankiewicz proponuje wprowadzi� zmiany w statucie. 
M.Paliwoda przypomina, �e w poprzedniej kadencji nikt nikogo nie ograniczał, ani 
p.przewodnicz�cy, ani p.wójt. Radni mogli pracowa� w 3 komisjach. Je�li radny jest 
ch�tny, dlaczego ogranicza�. Z listy wynika, �e do komisji wpisało si� 6, 7 radnych. 
W.Wi�niewski wyra�a opini�, �e im wi�cej radnych w komisji tym problem wi�kszy. 
Przewodnicz�cy Rady chciałby aby niw traktowa� komisji,  jako presji. Komisje maj� 
wypracowywa� opinie. Przewodnicz�cy jest członkiem samorz�du i członkiem Izby 
Rolniczej. W niektórej komisji b�dzie uczestniczył jako go�� zaproszony. 
Przegłosowano wniosek w sprawie ograniczenia liczby członków komisji do 5 radnych. 
Za  ograniczeniem głosowało 8  radnych 
Przeciw ograniczaniu             4  radnych 
Głosy wstrzymuj�ce               2  radnych 

Przewodnicz�cy Rady odczytał imienne wykazy osób, które wpisały si� na list� . Zapytał czy 
kto� z radnych mógłby zrezygnowa� w zwi�zku z przegłosowaniem składów 5-osobowych. 
B.Krzemie� proponuje głosowanie tajne. 
M.Zdankiewicz poinformował, �e Komisja Ochrony �rodowiska,Ładu i Porz�dku 
Publicznego pracuje generalnie w terenie. 
Wójt uwa�a, �e nie mo�na narzuca� aby radni wypisywali si�.. Nele�y przegłosowa� i ustali� 
składy. 
E.Pazdan zło�yła rezygnacj� z przynale�no�ci do w/w komisji 
M. Paliwoda uwa�a, �e je�li kto� si� dobrowolnie wypisał mo�na wyj�� naprzeciw. Rezygnuje 
z Komisji  O�wiaty ,Kultury,Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Ochrony 
�rodowiska, Ładu i Porz�dku Publicznego. 
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Z przynale�no�ci do Komisji Rolnictwa zrezygnował  Grzyb Mirosław i Surma Stanisław 
Przewodnicz�cy Rady ponownie odczytał imienne składy osobowe komisji po zmianach oraz 
odczytał uchwał� Nr II/7/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 06 grudnia 2006 roku w sprawie 
powołania składów osobowych komisji Rady Gminy Sadlinki. Za podj�ciem uchwały radni 
głosowali jednogło�nie tj.14 radnych obecnych na posiedzeniu, głosów przeciwnych i 
wstrzymuj�cych nie było. 
Ad.7 
Sekretarz M.Gerke wyja�niła, i� w projekcie uchwały s� podane faktyczne kwoty 
wynagrodzenia, jakie wójt obecnie otrzymuje. Rada Gminy nowej kadencji powinna 
zatwierdzi� uchwał� w sprawie miesi�cznego wynagrodzenia wójta, przyznane przez rad� 
poprzedniej kadencji . Prosi o podj�cie uchwały. 
M.Paliwoda odniosła si� do pkt.3 wynagrodzenia tj.dodatku specjalnego, który przyznawany 
jest za szczególne osi�gni�cia. Mo�e w ostatnim roku były osi�gni�cia. Wyst�puje o 
zmniejszenie dodatku o 20%. Dokonała porównania 4 gmin powiatu kwidzy�skiego pod 
wzgl�dem dochodu  i wynagrodze� wójtów i uznała, i� pensja wójta Sadlinek jest najwy�sza. 
Porównała te� dochody gminy Kwidzyn i  wynagrodzenia wójtów -w Gminie Kwidzyn to 
ró�nica 0,37%, w Sadlinkach 0,78% w stosunku do dochodów gmin. 
Przewodnicz�cy Rady uwa�a, �e mo�na dokona� porównania z Gmin� Kwidzyn , ale pod 
innym k�tem Wójt ma do Starostwa 1 km, wójt Sadlinek 10 km. Wójt gminy Kwidzyn ma 
słu�bowy samochód, my nie mamy. U nas nie ma etatu zast�pcy wójta, wi�c stanowisko o 1 
mniej. Wyborcy wybrali p.wójt, która zdaniem przewodnic�cego zasługuj� na wynagrodzenie 
w takiej wysoko�ci. Proponuje przegłosowa� uchwał�. 
E.Pazdan jest radn� trzeci� kadencj� i zauwa�a wielk� prac� p.wójt i zdaniem radnej 
wynagrodzenie jest za niskie. Jest pełna aprobaty dla p.wójt. Jest wiele osi�gni�� w gminie, 
nawet w kraju. 
Przewodnicz�cy Rady zaproponował przegłosowanie wniosku w sprawie obni�enia 
wynagrodzenia dla p.wójt.  
Za obni�eniem wynagrodzenia głosowało 3 radnych, 11 radnych przeciw obni�eniu, głosów 
wstrzymuj�cych nie było. 
Przewodnicz�cy Rady odczytał uchwał� Nr II/8/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 06 grudnia 
2006 roku w sprawie ustalenia miesi�cznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki. 
Za podj�ciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 radnych głosowało przeciw, głosów 
wstrzymuj�cych nie było. 
Ad.8 
Skar bnik Gabriela Podgórska przedstawiła zmiany w bud�ecie gminy na 2006r. zgodnie z 
projektem uchwały dostarczonym radnym. 
Radni nie wnie�li pyta� i uwag. 
Przewodnicz�cy Rady odczytał uchwał�  Nr II/10/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 06 
grudnia 2006r. w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006r.Za podj�ciem uchwały 
radni głosowali jednogło�nie tj. 14 radnych uczestnicz�cych w posiedzeniu. 
Ad.9 
Przewodnicz�cy Rady odczytał aktualne stawki diet uchwalone przez Rad poprzedniej 
kadencji. 
M.Zdankiewicz proponuje pozostawienie stawek na takim samym poziomie. 
A.Le�kiewicz zgłasza wniosek o podwy�szenie stawek diet o 10%. 
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Wójt dodała, �e co do sołtysów tj.podwy�szenia diet, b�dzie to w porz�dku obrad nast�pnej 
sesji.  
Za 10 % podwy�szeniem stawek  diet głosowało 8 radnych, 6 radnych głosowało przeciw 
podwy�szeniu ,głosów wstrzymuj�cych nie było. 
Radna I.Koralewska  wyst�piła o przegłosowanie wniosku dotycz�cego  rozpoczynania obrad 
sesji w godzinach popołudniowych. 
Za wnioskiem radnej głosowało 5 radnych, 6 radnych głosowało przeciw,1 głos 
wstrzymuj�cy. 
Ad. 10 
Za przyj�ciem protokółu z obrad poprzedniej sesji głosowało 11 radnych, 3 radnych 
wstrzymało si� od głosowania, głosów przeciwnych nie było. 
Ad.11 
Wójt zaproponowała aby głos zabrał Wiceprzewodnicz�cy Rady Powiatu po odpowiedziach 
na interpelacje. 
Wójt odp[owiedziała, �e dzieci mog� uczestniczy� w posiedzeniach, lecz nie kilka godzin. 
Mo�e na godzinie wychowawczej. Chyba nie chodzi o to aby dzieci były na ka�dej sesji? 
Plac zabaw-wyja�niała,i� w projekcie bud�etu nie s� uj�te pewne sprawy. Nie było tyle 
�rodków aby wszystko zrobi�, jednak w planie na 2007r. jest plac zabaw. 
Wodoci�g-z pełn� �wiadomo�ci� odpowiada, �e nast�pn� miejscowo�ci� po Olszanicy jest 
Bronisławowo, musi jednak powsta� nowa Stacja Uzdatniania Wody w Sadlinkach. Wysłany 
został wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony �rodowiska o przyznanie 
�rodków/potrzeba 1 mln zł/. Ceny wzrosły. Po wybudowaniu SUW od razu przyst�pi si� do 
budowy sieci w Bronisławowie / 1 mln te� potrzeba aby wybudowa�/. Bez wybudowania 
SUW nowa inwestycja nie mogłaby by� zrealizowana, gdy� byłby niedobór wody. Szkoda, �e 
kiedy� nikt nie podj�ł decyzji o budowie wodoci�gów, kiedy były �rodki do zdobycia. 
Nie zmusi Zarz�du Wojewódzkiego Dróg do remontu dróg , lecz wnioskuje o 
przeprowadzanie. Ka�dy chce si� wykaza�, �e drogi s� remontowane.Wcze�niej była 
alternatywa albo budowa mostu, albo drogi. Mo�e zdob�dziemy jakie� pieni�dze, mamy od 
niedawna Wicemarszałka. Rozmawiała wcze�niej z Wicemarszałkiem Strugiem na temat 
remontu tej drogi. Dyrektor ZWD odpowiedział na sesji ,�e nie rozwija si� turystyka,gmina 
poło�ona daleko od morza i nie pretendujemy do remontów dróg wojewódzkich. B�dziemy 
wnioskowa�. To trudne do podj�cia decyzje, tereny podmokłe.Starostwo planuje  aby 
przkaza� drog� Olszanica-Okr�gła Ł�ka-Glina  gminie Sadlinki. Nie przejmie tej drogi ze 
wzgl�du na koszty utrzymania. W latach 2007-2013 droga ta nie jest uwzgl�dniona w 
planach. Trzeba zaprosi� Dyrektora ZWD i Wicemarszałka na sesj�. 
O�wietlenie w Grabowie- słupy s�. Corocznie wydawane s� spore kwoty na modernizacj� 
o�wietlenia, ale głównie do�wietlamy drogi powiatowe i wojewódzkie. 
Pój�cie w teren na drog� w góry Białki . Uwa�a, �e w ka�dej wsi nale�ałoby wytyczy� taki 
odcinek drogi wewn�trz wsi. S� to drogie inwestycje. 
Wracaj�c do o�wietlenia dodała, �e jest mo�liwo�� wykorzystania cz��ci słupów ,wcze�niej 
potrzebne jest zgłoszenie budowlane na modernizacj� o�wietlenia. Jest subwencja ogólna, ale 
musimy dofinansowywa�. Latem wył�czamy o�wietlenie aby zaoszcz�dzi�. B�dzie si� starała 
stopniowo realizowa� o�wietlenie w Grabowie. 
W sprawie remontu drogi porozmawia z p.Surm�. 
Rozwa�y wyci�cie zakrzacze� , nie wie gdzie to jest. 
P.�yła zabrał głos w sprawie dzikich wysypisk, teren za gospod� w Sadlinkach. 
Ad.12 
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Aleksander Zorena  -radny Rady Powiatu Kwidzy�skiego poinformował, �e Starost� Powiatu 
wyprany został Jerzy Godzik, Wicestarost� Andrzej Fortuna. Podał skład Rady Powiatu, 
Zarz�du i komisji. Jest wiele rzeczy do zrobienia-Powiatowy Fundusz Ochrony �rodowiska, z 
którego wszystkie gminy powinny skorzysta�. Droga Olszanica-Olszanica oraz Nebrowo 
Wielkie nad wałem nie s� uj�te w planie inwestycyjnym na lata 2007-2013. Chce 
współpracowa� z Rad�, b�dzie zgłaszał wnioski. Drogi wojewódzkie-problem jest tak du�y, 
�e na 8 zaprosze� nikt z ZDW nie przyjechał do Starostwa.Preferowane s� miejscowo�ci 
nadmorskie przez ZDW przy wyborze dród remontowanych w pierwszej kolejno�ci. 
Kiedy subwencji nie ma oddaje si� drogi. W Wojewódzkim Planie Inwestycyjnym nie ma 
tych dróg. B�dzie zgłaszał problem, ale szans� s� remonty cz�stkowe. 
Dzi�kuje za poparcie w wyborach, uwa�a  �e po wyborach ka�dy jest reprezentantem wsi i 
powinien współpracowa� z samorz�dzem. 
Wójt Gminy pogratulowała p.Zorenie sukcesu. 
Nie było woli radnych wcze�niej aby co� dla Sadlinek zrobi�. Na współprac� ze Starostwem 
nie narzeka, jest przykład p.Zoreny, �e co� zmieni w tym kierunku. 
Proponuje zaprosi� posła p.Kozdronia, który mógłby co� dla gminy zrobi�. Aby drogi 
budowa� to zbyt kosztowne decyzje. 
M.Tumiłowicz infiormuje o interweniowaniu w UG w sprawie nie pal�cych lamp ,które nadal 
si� nie pal�. 
Wójt dobrze ocenia współprac� z Zakładem Energetycznym, jednak konserwacja lamp nie 
przebiega dobrze. Prywatni przedsi�biorcy nie s� w stanie ko0nkurowa� z ZE. 
Poinformowała, i� wyło�ony jest do wgl�du plan zaopatrzenia w ciepło i mo�na wnosi� 
uwagi. 
B.Filar nawi�zuj�c do du�ych kosztów na o�wietlenie ulic informuje, o pal�cych si� �wiatłach 
w godz.1oo-2oo w nocy. S� stare czujniki, nale�y zainstalowa� automatyczne tak aby 3-4 
godziny paliła si� lampa zmiennie w zale�no�ci od pory roku. 
Przewodnicz�cy dodał, �e to sterowanie nie jest doskonałe. 
Ad. 13 
Przewodnicz�cy Rady wyst�pił do radnych o dostarczenie fotografii niezb�dnych do 
legitymacji radnego. 
S.Surma wyst�pił o napraw� �wiateł w kapliczce w Białkach. 
E.Gadacz dowiedział si�, �e s� specjali�ci w O�rodku Zdrowia , czy b�dzie  stomatolog? 
Oczyszczalnia �cieków w Kaniczkach. Remont wału  na odcinku p.�yła-p.Joniak. 
Prosi o wyja�nienie czy dyrektor szkoły zarabia wi�cej ni� p.wójt, która „ma na głowie cał� 
gmin�”? 
Wójt poinformowała, i� była u Wojewody w sprawie remontów wału, gdy� to zadanie 
rz�dowe, które b�dzie realizowane w 2007r. Przy najbli�szej okazji b�dzie rozmawia� i nie 
ukrywa, �e obawy s� ogromne. 
Na budow� oczyszczalni �cieków Gminy nie b�d� mogły aplikowa� ze �rodków unijnych 
,lecz krajowych, nie wiadomo w jakiej wysoko�ci. Główne nasilenie rozwoju na du�e o�rodki 
np.Kwidzyn-Prabuty. Były rozmowy z Komisj� Europejsk� nt.priorytetów, ale nie s� znane 
ustalenia. Trwaj� rozmowy na temat programów, na drogi jakie� pieni�dze b�d�. S� projekty i 
mo�liwo�� przedłu�enia pozwole� na 2 lata. B�dziemy to robi� własnymi �rodkami, musimy 
zacz��. 
O�rodek zdrowia- stomatologa nie b�dzie w Nebrowie, ale je�li b�dzie du�a liczba osób, to 
lekarz nie negował zatrudnienia stomatologa. Nie ma jednak mo�liwo�ci przestrzennej. 



Wybiera si� do dyrektora NFOZ w Gda�sku i zorientuje si� czy jest mo�liwo�� zawarcia 
drugiego kontraktu. 
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Nie powie, �e pensje nauczycieli s� niskie. Dyrektor zarabia i im si� nale�y i tak nale�y na to 
patrze�. My�lała, �e ocena wójta jest obiektywna. Nie na tym rzecz polega aby porównywa� 
wynagrodzenia. Odpowie na nast�pnej sesji. 
Przewodnicz�cy Rady wyst�pił do p.Komendanta Posterunku o zabranie głosu. 
K.Łapacz odpowiedział, �e b�d� prowadzone patrole w Białkach. Spraw� wysypiska w 
Sadlinkach zna marginalnie. Nie mo�na to nazwa� jednym słowem wysypisko. Niedawno 
sygnalizowano temat. 
P.�yła składa wniosek o podj�cie działa�, gdy� zakład nie funkcjonuje dobrze. 
K.Łapacz odpowiedział, �e w tym przypadku obowi�zuj� inne przepisy i inne s� organy 
odpowiedzialne. Sam musi spraw� zbada� i pozna�, aby wyrazi� pogl�d. Nie mo�na 
uogólnia� 
B.Filar informuje, i� palone s� plastiki, folie przez firm� w Kaniczkach. 
Ad.14 
Na pytanie przewodnicz�cego o termin kolejnej sesji, wójt odpowiedziała,i� planuje si� 
zwołanie kolejnego posiedzenia około 28.12.2006r. 
Przewodnicz�cy Rady Gminy Jan Piskor zamkn�ł obrady wypowiadaj�c słowa:”Zamykam II 
Sesj� Rady Gminy Sadlinki”. 
Godz.1230. 
                                                                                      Przewodnicz�cy Rady 
   
                                                                                         Jan Piskor 
Protok.M.Gerke  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


